
 

Besluitenlijst Raad 

Datum 28-06-2018 

Tijd 19:30 - 23:00 

Locatie Raadzaal van het gemeentehuis (Spiekersteeg 1) in Gieten 

Voorzitter Bertus Reinders 

Aanwezigen W. Bartelds, R. Brands, K. ten Brink, A. Hadderingh, R. Heling, S. Hilgenga, J. 

Keizer, C. Kuiper, R.  Meijer, M.G.W. Neesen, G. Oosterhuis, N. Pul, L. 

Reinders, H. Rossingh, H. Santes, R. Vedder, M. Wassink, J.M. van der Werf, 

P. Wolters en A. Fonk (aanwezig bij agendapunt 1) 

Griffier: P. van Corbach 

Wethouders: H. Heijerman, B. Luinge, C. Lambert 

Afwezig: P. van Dijk, A. Fonk (vanaf agendapunt 2 afwezig) en H. Harms 

Toelichting Deze raadsvergadering begint om 19.30 uur. 
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Opening 

Besluit 

De heer Reinders, plv. voorzitter van de raad, opent de raadsvergadering. 

De voorzitter geeft aan dat hij graag wil starten met een mededeling in de 

vorm van het voorlezen van een Persbericht van de provincie Drenthe. Dit luidt 

als volgt: 

 

Waarnemend burgemeester in Aa en Hunze 

 

Ton Baas uit Oldeholtpade wordt waarnemer in de gemeente Aa en Hunze. 

Baas is door commissaris van de Koning Jetta Klijnsma als tijdelijke vervanger 

van burgemeester Piet van Dijk aangesteld. 

 

Op medisch advies blijft burgemeester Van Dijk voorlopig thuis. Om de heer 

Van Dijk alle tijd te geven voor herstel en gezien de ambities van de gemeente, 

heeft commissaris Klijnsma na overleg met het gemeentebestuur besloten per 

1 juli een waarnemer aan te stellen. 

 

Baas heeft ruime ervaring in het openbaar bestuur, hij was eerder waarnemend 

burgemeester in de gemeente Midden-Drenthe. Baas heeft donderdag kennis 

gemaakt met het gemeentebestuur van Aa en Hunze. Het bestuur wenst 

burgemeester Van Dijk sterkte met zijn herstel en hoopt dat hij zo snel 

mogelijk weer zijn taken kan oppakken. Het gemeentebestuur is blij met Baas 

als ervaren waarnemer. 
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Hierna wordt de vergadering vervolgd. 

De heer Fonk geeft aan dat hij de vergadering verlaat. 

 

De  voorzitter geeft aan dat met kennisgeving afwezig zijn de heren Piet van 

Dijk, Rikus Harms en Arie Fonk. 

 

Mevrouw Neesen verzoekt het Presidium om de tafelschikking te wijzigen. De 

heer Fonk is namelijk steeds afwezig. Graag de heer Fonk op de hoek plaatsen 

zodat er geen lege plek in de rij meer is. Verder geeft ze aan het zorgelijk te 

vinden dat de heer Fonk veelvuldig afwezig is. Er hebben 900 mensen op D66 

Aa en Hunze gestemd en die worden door de wijze waarop de heer Fonk zijn 

raadlidmaatschap invult, niet goed vertegenwoordigd. 
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Inspraak burgers over geagendeerde onderwerpen 

Besluit 

Er hebben zich geen burgers gemeld. 

 

3 

 

Vragen over niet-geagendeerde onderwerpen 

Er zijn openstaande schriftelijke vragen van de fractie van CGB over de 

Zonnelening. Deze worden zo spoedig mogelijk beantwoord. 
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Vaststelling agenda 

De voorzitter geeft aan dat er  twee moties zijn ingediend door de fractie van 

CGB.  De voorzitter stelt voor om de motie over de paasvuren te behandelen bij 

het agendapunt over de Voortgangsnota aangezien daar een relatie mee is. 

De motie: 'Aandacht voor Refaja'  is vreemd aan de orde van de dag.  De 

voorzitter stelt voor om deze motie conform de verordening als het laatst 

inhoudelijke punt  te behandelen dat is agendapunt 13. 

 

Besluit: de raad stemt in met de wijzigingen en stelt de gewijzigde agenda vast 

 

4.a 

 

HAMERSTUKKEN 

5 

 

Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 31 mei  2018 

Besluit 

De  besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Voorstel tot afhandeling van de ingekomen stukken 

Besluit 
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De lijst met ingekomen stukken wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

 

6.1 

 

Jaarverantwoording Kinderopvang  

De heer Wolters vraagt waarom er een verschil zit in het aantal inspecties door 

de GGD. Zo zijn de voorzieningen kinderdagverblijven, buitenschoolse opvang, 

en gastouderbureaus allemaal geïnspecteerd. Maar bij de voorzieningen voor 

gastouderopvang zijn er van de 54 locaties maar 3 geïnspecteerd. Wethouder 

Luinge zegt toe dat hij bij de GGD na zal vragen waarom dit zo is en of dit in 

de toekomst ook zo blijft. De uitkomsten zal hij schriftelijk delen met de raad.  

 

 

6.2 

 

Jaarverslag 2017 van Woningbouwvereniging De Volmacht 

Besluit 

Mevrouw Neesen stelt voor om op locatie in gesprek te gaan met de 

woningbouwverenigingen. 

Graag bespreken in het Presidium. 

 

6.3 

 

Jaarverslag 2017 van Impuls 

6.4 

 

Brief college inzake ontwerp zienswijze op ontwerp revisie Omgevingsvisie 

Drenthe 2018 

 

6.5 

 

Brief college inzake leerlingenprognose 2018-2036 (Primair- en Voortgezet 

Onderwijs) 

 

6.b 

 

INHOUDELIJKE STUKKEN 
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Vaststelling bestemmingsplan Grolloo, Amerweg 62 en 64 (mts. Hagting) 

Besluit 

De fracties van de PvdA en Gl stemmen tegen het voorstel. 

Het voorstel is aangenomen met 5 stemmen tegen (PvdA en GL) en 14 

stemmen voor (CGB, VVD en CDA) 
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Bestemmingsplan Zwarteweg 1 Gieterveen 

Besluit 

Er wordt unaniem ingestemd met het voorstel. 

 

9 

 

Jaarstukken 2017 

Wethouder Heijerman zegt n.a.v. een verzoek van mevrouw ten Brink toe dat 

hij de raad een overzicht zal doen toekomen van de initiatieven en bedragen 
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die de afgelopen jaren zijn ingezet voor burgerparticipatie. Het gaat dan om 

gelden vanuit het Leefbaarheidsfonds, Vitaal platteland en Jouw idee Samen 

uitvoeren. 

Besluit 

Er wordt unaniem ingestemd met het voorstel. 
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Voortgangsnota 2018 

Besluit 

De fractie van CGB heeft de volgende motie ingediend: 

Motie inzake Voortgangsnota 2017 (Paasvuren) 

De motie heeft een relatie met programma 5 Sport, cultuur en recreatie en 

programma 7 Volksgezondheid en milieu 

De raad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 28 juni 2018 

 

Overwegende: 

1. dat we als gemeente de paasvuren als een traditie en een cultuurgoed 

beschouwen; 

2. dat we de organiserende verenigingen ondersteunen met een vast bedrag 

per jaar; 

3. dat we de zaken rond afvoer van restmateriaal goed hebben geregeld; 

4. dat we een omissie zien waar het gaat om afvoer van de paasbult, indien 

deze door omstandigheden niet mag worden opgebrand en dat de organisatie 

het brandbare materiaal tegen eigen kosten moet afvoeren; 

5. dat organiserende verenigingen zich deze kosten van afvoer niet kunnen 

veroorloven en hierdoor overwegen te stoppen met de organisatie van het 

paasvuur. 

 

Is van mening: 

a. dat de gemeente Aa en Hunze in die uitzonderlijke gevallen de kosten van 

afvoer voor haar rekening zou moeten nemen; 

b. dat de gemeente Aa en Hunze eventueel zelf voor het opruimen van de niet 

afgebrande paasbult gaat zorgdragen. 

 

De gemeenteraad roept het college van Aa en Hunze op in die gevallen dat een 

paasbult niet mag worden opgebrand, de kosten van afvoer van het brandbare 

materiaal op zich te nemen, danwel de afvoer van dit materiaal zelf te 

verzorgen. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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Namens de fractie van de Combinatie Gemeentebelangen, 

 

Roelof Brands 

Wethouder Heijerman zegt toe dat het hij zorg zal dragen voor maatwerk 

mocht de geschetste situatie in de motie zich voordoen. 

CGB besluit de motie vervolgens in te trekken. 

 

Wethouder Lambert zegt n.a.v. vragen van de heer Bartelds toe de gevraagde 

incidentele middelen voor het meerjaren investeringsplan personeel nader te 

onderbouwen. 

 

Besluit: er wordt unaniem ingestemd met het voorstel. 
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Ontvlechtingsplan gemeenschappelijke regeling Alescon 

Besluit 

Er wordt unaniem ingestemd met het voorstel. 
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Jaarverslagen 2017 en begrotingen 2019 gemeenschappelijke regelingen 

Besluit 

Er wordt unaniem ingestemd met het voorstel. 
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Motie Aandacht voor Refaja 

Besluit 

De fractie van CGB dient de volgende motie in: 

 

Motie Aandacht voor Refaja 

De raad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 28 juni 2018 

 

Overwegende: 

1. dat we een uitnodiging hebben gehad voor een gezamenlijke bijeenkomst 

van de gemeenteraden van Aa en Hunze, Pekela, Veendam, Westerwolde en 

Stadskanaal, teneinde ons te laten informeren over de zorgelijke 

ontwikkelingen in de ziekenhuissector in het algemeen, maar met name de 

plannen van Treant met het Refaja ziekenhuis; 

2. dat we op de datum van deze bijeenkomst een raadsvergadering hebben en 

daarom helaas niet aanwezig kunnen zijn; 

 

Spreekt uit dat: 

Aa en Hunze net als eerdergenoemde gemeenten zorgen heeft met betrekking 



 

 

Pagina 6 

 

tot het voorgenomen besluit om de acute Verloskunde en de acute 

Kindergeneeskunde in het Refaja te gaan sluiten. Dit geldt ook voor de 

ontwikkelingen inzake de spoedeisende hulp en het mogelijke vertrek van 

specialismen uit het Refaja. 

 

Verzoekt het college: 

De zorgen van onze raad over te brengen aan genoemde gemeentebesturen en 

aan de Treant Zorggroep. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de fractie van de Combinatie Gemeentebelangen, 

Bertus Reinders 

Fractievoorzitter 

 

Besluit: er wordt unaniem ingestemd met de motie 
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Sluiting 

Besluit 

De voorzitter sluit de vergadering, dankt een ieder voor zijn of haar inbreng en 

nodigt allen aanwezigen uit voor een drankje en een hapje. 

 

 


